



- 文件打印时必须等比打印，打印文档的尺寸是600\*300mm 建议使用铜版纸（加长铜版纸）打印，并覆哑光膜！  
The file must be printed at a fixed aspect ratio. The document size is 600\*300mm. It is recommended to use coated paper (extended-length coated paper) for printing, and apply a matte film lamination!
- 如打印店有数字模切设备，可按照 青色标记线 进行数字模切加工，即可直接得到成品！  
If the print shop has a digital die-cutting machine, the cyan guide lines can be used for digital die-cutting processing, allowing direct production of the finished product!
- 打印后的背景图纸，请按照图上 青色标记线 裁切外边框，并掏空需要拼插的孔洞（可使用刻刀，裁切时注意保护桌面）  
After printing, trim the background sheet along the cyan guide lines to cut out the outer border, and hollow out the interlocking slots (a craft knife can be used; protect the work surface when cutting).
- 按要求裁切好后的成品如下图所示，成品尺寸575\*278mm，且画面内所有青色标记的孔洞都已掏空！  
The final product after cutting as required is shown in the image below. The finished size is 575\*278mm, and all cyan-marked slots in the design have been hollowed out!

成品示意图  
Product Overview

